
ZÁPIS
Z 6. zasedání předsednictva UNO

Datum: 7. října 2010
Čas: od 16 hod. jednání předsednictva UNO

Místo: Krajský úřad - zasedací místnost č. 320
tel: 737 470 824, Mgr. Vystrčilová

Program zasedání

1. Kontrola plnění úkolů
2. Informace ze sekcí
3. Významný projekt 2010, PN a kofinancování
4. Info ke konferenci o daňových asignacích organizovaná UNO
5. Granty na PC a internet
6. Semináře UNO na podzim 2010
7. Webové stránky UNO
8. Kotlík
9. Různé

Přítomni: dle prezenční listiny

Pan Podlaha uvítal všechny přítomné, konstatoval, že jsme usnášení schopní a zahájil jednání. 

K bodu 1. – Kontrola plnění úkolů 
Všechny úkoly splněny, viz bod 4. 

K bodu 2. programu – informace ze sekcí UNO 

Olomoucká sekce – p. Beil 
• Akce Olomoucký kotlík – proběhla za účasti představitelů politických stran včetně primátora, účast

veřejnosti – dobrá, moderátor p. Šaradin, dobře připraven, otevřela se možnost spolupráce se všemi
stranami. Pí Šnajdrová se ihned sešla s primátorem Novotným a dohodla setkání zástupců UNO a
nových náměstků po Komunálních volbách.

• Schůzka sekce – dne 16. 9. proběhla na OUN Olomouc, schvalovala se NO, která bude účtovat, dále
program na další období, Vystrčilová informovala o grantech, bulletinu a seminářích UNO

• Beil – dotaz – příspěvek z UNO na akci Olomoucký kotlík – schváleno
• Beil – příští rok je ROK DOBROVOLNICTVÍ, sekce se k tomuto hlásí
• Jinak sekce chystá přednášky (zapůjčen diaprojektor z UNO), má svoje webové stránky

http://sites.google.com/site/olomouckasekce/ 
• Vystrčilová informovala, že smlouva se sekcí zatím nedodána, ale doporučuje zvážit

zástupce sekce, jelikož by bylo složité zase smlouvu měnit, kdyby NF OKNO ke konci roku
zanikl
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Sekce pro rodinu – p. Saitzová
Omluvena – Vystrčilová informovala, že smlouva se sekcí dodána k podpisu včetně příloh a faktury

Sekce PRKNO – p. Podlaha 
• dle financí UNO dodělat vyúčtování příspěvku na akci Pochod všech generací (asi 3500,- z VP 2010)

– zatím nedodány doklady, fotodokumentace z akce
• Podlaha-zatím se ještě nesešly, ale doklady má u sebe
• Vystrčilová informovala, že smlouva se sekcí zatím nedodána

Dobromysl – p. Prokop, p. Vystrčilová
• Sekce se sešla 22. 9. – probíral se především program společných sekcí sekce 
• O. s.  Na jedné lodi –  přesunulo termín Česko-polské konference na středu 10. 11. 2010,

Veronika Sokolová vystoupí s cca 15 minutovou prezentací na propagaci UNO, poté podá
zprávu, jak vše dopadlo 

• Místo akce daruj radost 2x – vyřešit, co budete dělat, příspěvek je 5000,- Kč
• Vystrčilová informovala, že smlouva se sekcí dodána k podpisu včetně příloh a faktury

NOSSJ - p. Prokop, p. Vystrčilová
• 2010 proběhne v obchodním centru Alkron Vernisáž výstavy „Svět očima klientů sociálních služeb“,

jež jednou z akcí, které sociální sekce pořádá, záštitu přislíbil starosta města Jeseník, veškeré
schůzky se konají v návaznosti na tuto akci 

• Vystrčilová informovala, že smlouva se sekcí dodána k podpisu včetně příloh a faktury

 APNO – p. Kropáč – omluven – informace příště
• Vystrčilová informovala, že smlouva se sekcí zatím nedodána

Hasičská sekce – p. Vystrčilová
• poděkování na příspěvek na akci Olomoucký drak (4. 9.) – viz fotodokumentace na webu 
• nyní ve spolupráci s hasičskou sekcí organizují další školení pro hospodáře, účetní, starosty a

vedoucí odborných rad mládeže a velitelů,  především o hospodaření,  účetnictví a dotacích
z OK

• Vystrčilová informovala, že smlouva se sekcí dodána k podpisu včetně příloh a faktury

Sociální sekce – p. Sibrová, v zastoupení referoval p. Beil
• informoval o jednání soc. sekce, kde došlo ke změně předsedy a místo p. Panského byla zvolena p.

Sibrová, která povede jako předsedkyně i účtování sekce za CENTRUM PRO ZDRAVOTNĚ
POSTIŽENÉ Olomouckého kraje o.s.

• Byl schválen plán rozpočtu na čerpání aktuálního VP
• Byla projednána výzva náměstkyně hejtmana pí. Mgr Kubjátové v souvislosti se záměrem

vlády snížit  o 800 miliónů  Kč  rozpočtovou položku na sociální služby v roce 2011. Paní
Sibrová  byla  pověřena  napsáním  dopisu,  v kterém  bude  vyjádřeno  připojení  sekce
k požadavku kraje na posílení rozpočtu 2011 minimálně na úroveň letošního roku. 

• Dále  by sekce  chtěla  obdržet  ze  strany krajského  úřadu  přesné rozúčtování  financování
poskytovatelům sociálních  služeb za  uplynulé  období pro  organizace  zajišťující  sociální
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služby, jichž je sám zřizovatel a ostatním NNO. Současně objednat schůzku zástupců sekce
s paní náměstkyní Mgr Kubjátovou  a projednat možný termín druhého setkání NNO s paní
náměstkyní. 

• Vystrčilová informovala, že smlouva se sekcí zatím nedodána

Šumperská sekce – p. Dvořáček
• Proběhl seminář 30. 9. v Šumperku, dobrý ohlas pro NO 
• příprava akce farmářských trhů nebyla zrealizována
• Vystrčilová informovala, že smlouva se sekcí zatím nedodána

K bodu 3. programu – Významný projekt 2010, PN a kofinancování

Vystrčilová – probíhá aktualizace webu UNO do nového kabátu, řeší se to ve spolupráci s p. Chrobákem  a
p. Pokorným z OLC a paní Kropáčovou
Šnajdrová – jedná s primátorem o kofinancování pomocníka neziskovek pro Olomouc
Vystrčilová – ve spolupráci s KONEP připraven seminář „Nebojte se partnerských vztahů“ na úterý 9. 11.
2010 na 14:30 hod.  na OUN Olomouc,  diskuse k revizi  navržené pozvánky pro naše NO, nutno upravit a
potom rozeslat

K bodu 4. programu - Info ke konferenci o daňových asignacích organizovaná UNO

Šnajdrová –  schůzka proběhla  8. 9., Je zajištěn velký  sál v RCO na 28. 4. 2011, nachystán zvací  dopis
v české  i  anglické  verzi.  Účast  předběžně  přislíbila  místopředsedkyně  senátu  Gajdůšková,  poslankyně
Chalánková, hejtman Tesařík a europoslankyně  Sehnalová. Je rozepsaná žádost o grant do Česko-polského
fóra, dořešil se jeho rozpočet, velký problém je, že doposud nemáme písemné potvrzení partnera z Polska.
Termín  odevzdání  žádosti  je  14.  10.  2010.  Pí  Šnajdrová  nabídla,  že  žádost  do  Prahy doveze.  Také  je
zapotřebí kontaktovat další přednášející

K bodu 5. programu - Granty na PC a internet
Vystrčilová –  předložena tabulka s přehledem žadatelů o příspěvek na PC a internet, vše prodiskutováno a
schváleno (viz. Příloha)

K bodu 6. programu - Semináře UNO na podzim 2010
Vystrčilová  –  předložen  aktualizovaný  přehled  seminářů  UNO  a  seminářů  pořádaných  ve  spolupráci
s INspiro a KONEP

K bodu 7. Programu - Webové stránky UNO
Vystrčilová – stále probíhá vytváření nových stránek webu UNO včetně úpravy pro semináře, požádán pan
Ott o zdravou kritiku, ta předána panu Pokornému a panu Chrobákovi, aby byl web opravdu lepší

K bodu 8. Programu - Kotlík
Beil požádal předsednictvo o spolufinancování Kotlíku, předsednictvo se rozhodlo proplatit z rozpočtu UNO
částky za propagaci v Profitu a DPMO ve výši  2 135,- a občerstvení  ve výši  440,- si uhradí Olomoucká
sekce.
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K bodu 9. programu – Různé

• Rudolf  –  přinesl  návrh složek,  které nechá  zpracovat  včetně  cenové nabídky  pro případ
konference UNO a jiné příležitosti, odsouhlaseno

• Prokop  – navrhuje  uspořádat  seminář  pouze  pro  neziskové  organizace  –  seminář  pro
začátečníky na PC – zajistí ve spolupráci s PN Jesenicka

• Vystrčilová – termín Krajského sněmu UNO – řešit termín až po volbách
• Rudolf – informoval z účasti na valné hromadě ANNO, pozvat p.Schwarze na sněm
• Vystrčilová – pozvat zástupce v komisích a výborech města a všechny ostatní co měli zájem

na jednání UNO, Beil předá kontakty
• Beil -  pozvat p. Tošnera z Hestie Praha na příští pUNO to je na 4. 11. ohledně  organizace

vyhodnocení zástupce NNO za Olomoucký kraj s udělením ceny Křesadla
• Beil - vyzval všechny zástupce nominované UNO v komisích a výborech kraje, aby napsali

do příštího předsednictva zprávu za rok 2010

Jednání ukončil p. Podlaha v 18:50 hod. a poděkoval všem přítomným za účast.

Další termín jednání předsednictva UNO je stanoven na čtvrtek 4. listopadu 2010 od 16 hod
na KÚ č. 320, od 15 hodin schůzka s     PN.  

Ing. Marek Podlaha
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